

陳瑞祺(喇沙)書院  
九龍何文田常和街四號  
電話：二七一一八一七五  
傳真：二七六二一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE  
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,  
KOWLOON, HONG KONG.  
TEL : 27118175  
FAX : 27621550

24<sup>th</sup> October 2019

Circular No. 19038

Dear Parents/Guardians,

### 2020 ICAS

It is important that our students are well informed of their performance in English, so that they are more motivated to learn the subject and work harder to improve themselves.

ICAS, a reputable educational assessment project under UNSW Global Pty Limited, a wholly owned non-profit-making organization of the University of New South Wales (UNSW) Australia, is going to be conducted in Hong Kong. Students are encouraged to take the following papers:

1. English (Forms 1-5)

Assesses reading and language skills through a range of texts. Students are asked to locate, identify, interpret, infer and synthesise information in and about literary and factual texts.

2. Writing (Forms 1-5)

Assesses students constructing either an aspect of a narrative or a form of persuasive writing. Students should demonstrate text purpose and structure; language choices that enhance the writing and appropriate use of syntax, grammar, punctuation and spelling.

The assessments will be administered on our own premises within the assessment period **between 11<sup>th</sup> March and 25<sup>th</sup> March 2020**. The entry fee is HK\$70 for English and HK\$140 for Writing. You may visit the ICAS Hong Kong website at [www.icas-hk.unsw.edu.au](http://www.icas-hk.unsw.edu.au) for further information.

We strongly believe that participating in ICAS is beneficial to our students. To enrol, please fill in the reply slip and pay the fee by:

1. Cheque: Crossed cheque made payable to “**The Incorporated Management Committee of Chan Sui Ki (La Salle) College**”
2. Bank deposit: Deposit the payment to the school account at Hang Seng Bank and submit the deposit receipt for proof of payment:  
Account name: **The Incorporated Management Committee of Chan Sui Ki (La Salle) College**  
Account number: **789-219607-002**
3. ATM transfer: Transfer the payment to the school account at Hang Seng Bank and submit the advice slip for proof of payment

Your son/ward's **name, class, class number and contact phone number** should be written on the back of the cheque, the deposit receipt or the ATM advice slip. Staple it and the reply slip together. Return them to the drop box labeled “2020 ICAS” at the school office by 15<sup>th</sup> November 2019.

For other enquiries, please contact Mr T F Chau at 27118175. Thank you.

Yours faithfully,

Lee Ting Leung  
Principal



---

### Reply Slip (Circular No. 19038)

I, the parent/guardian of \_\_\_\_\_ (Student's name) (Class No. \_\_\_\_\_) of Class \_\_\_\_\_, acknowledge the receipt of the circular regarding **2020 ICAS**. I would like my son/ward to:

- join the following assessment:                      AND                      • pay by:
- English (HK\$70)     Writing (HK\$140)                       Cheque     Bank Deposit     ATM Transfer

Parent's/Guardian's Signature: \_\_\_\_\_

Parent's/Guardian's Name: \_\_\_\_\_

Date: \_\_\_\_\_

陳瑞祺(喇沙)書院  
九龍何文田常和街四號  
電話：二七一一八一七五  
傳真：二七六二一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE  
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,  
KOWLOON, HONG KONG.  
TEL : 27118175  
FAX : 27621550

敬啟者：

通告編號：19038

**有關國際聯校學科評估及比賽 (2020 ICAS)**

由 UNSW Global Pty Limited(澳洲新南威爾斯大學全資擁有教育組織)舉辦的「國際聯校學科評估及比賽」(ICAS)將於香港舉行。為了提升學生學習英語動機，並能準確評估學生英文水平，本校希望貴子弟能積極報名參加該項評估之中一至中五級英語卷及英語寫作卷。

該項評估將於2020年3月11日至2020年3月25日於本校舉行。英語卷評核費用為HK\$70，而英語寫作卷為HK\$140。台端欲了解更多關於ICAS的資訊，請瀏覽ICAS(香港) [www.icas-hk.unsw.edu.au](http://www.icas-hk.unsw.edu.au)。

如欲參加者，請填寫附上之回條及繳交費用。繳費方式如下：

1. **支票**：以劃線支票繳付，支票抬頭為「陳瑞祺(喇沙)書院法團校董會」
2. **存款**：到「恒生銀行」各分行存入本校戶口，並將銀行入數收據交回學校以資證明  
戶口名稱： 陳瑞祺(喇沙)書院法團校董會  
戶口號碼： 789-219607-002
3. **櫃員機轉帳**：到「匯豐銀行」或「恆生銀行」櫃員機轉帳存入本校戶口，並將櫃員機收據交回學校以資證明

支票、銀行入數收據或櫃員機收據背頁，需寫上學生姓名、班別、班號及聯絡電話。

請於2019年11月15日或之前繳付費用。把回條及支票、銀行入數收據或櫃員機收據釘好後，投入設於校務處印有「2020 ICAS」之投遞箱內。如有查詢，可致電27118175與周峻鋒老師聯絡。

此致

各家長



陳瑞祺(喇沙)書院校長  
李丁亮 啟

二〇一九年十月二十四日